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EWM AG is Germany’S largest manufacturer of highly innovative arc welding technology and one of the

leading suppliers in the world．With its subsequent technological development MULTIMATRIX，thanks to

its energy—saving，cost—efficient welding processes．customers are able to save money，secure jobs and

protect the environment while boosting their competitiveness．From its location in Kunshan．China．EWM

ships welding technology in German state—of—the—art quality in all Chinese industrial areas．

EWM AG是德国最大的高新焊接技术设备生产企业，也是世界上著名的从事焊接技术厂家之一。新一代

的“MULTIMATRIX”技术采用降低能耗和降低生产成本的焊接工艺，使用户达到提高经济效益，提高
产品的市场竞争能力，同时又有利于环境保护。EWM在中国以伊达新技术电源(昆山)有限公司为生产和

服务基地，用德国领先的焊接技术来服务于中国现代化工业的发展。

EWM HIGH TECHNOLOGY(Kunshan)Ltd．

1 0 Yuanshan Road．Kunshan New＆High—Tech Industry DevelopmentZone

Kunshan，Jiangsu．21 5300 p．R．China

伊达新技术电源(昆山)有限公司

江苏省昆山市昆山高新技术产业开发区圆山路1 0号

邮编：215300

Phone：+86(0)51 2 578671 88／Fax：+86(0)51 2 578671 82

WWW．ewm．ca／info⑥ewm．cn

Headquaters：

EWMAG

Dr．Guenter—Henle—Strasse 8．

56271 Muendersbach／Germany

Phone+49 2680 181—0／Fax：一244

WWW．ewm—group．corn
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